
Zápisnica 
napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva  

v Poltári zo dňa  28. 8. 2008 

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Július Balog, Mgr. Jozef                                                       

                 Vretenička, Pavel Gavalec, Karol Pajda, Róbert Sobota, Ing. Július Kišák,   

                 Mgr. Pavel Jánošík, MUDr. Radovan Baník, Darina Srnišová , Jaroslava 

                 Skypalová 

Ospravedlnený: Ing. Ján Kubaliak      

 

Primátor:                                               Ing. Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                                             JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                                       Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                                               Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel Rončák, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 12 poslanci 

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Za overovateľov určil:                 MUDr. Jana Gasperová 

                                                                 Karol Pajda 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli MUDr. Gasperová a p. Pajda? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                              Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                                neprítomný 

Návrhová komisia:                   Mgr. Pavel Jánošík 

                                                          Jaroslava Skypalová 

                                                          Pavel Gavalec 

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali: Mgr. Jánošík, Skypalová, 

Gavalec? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                              Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                                neprítomný 
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PROGRAM: 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. Prehodnotenie VZN mesta, ich úprava a prípadné návrhy na doplnenie 

3. R ô z n  e 

4. Diskusia 

5. Záver 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa MsZ riadilo týmto programom? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                    neprítomný 

 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

     Túto správu predniesol zástupca primátora MUDr. Radovan Baník. Je vypracovaná 

písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

Diskusia: 

Mgr. Jánošík 

- konštatoval, že bola upravená MK na Ul. 13. januára 

 

p. Gavalec 

- keď dáme 7.500.- Sk Evanjelickej cirkvi, mali by sme dať aj Katolíckej cirkvi 

 

Ing. Kišák 

- požiadal MsPS, aby vykosili trávu na Hôlom 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená predložená správa? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                    neprítomný 

 

2. Prehodnotenie VZN mesta, ich úprava a prípadné návrhy na doplnenie 

   Táto správa bola vypracovaná písomne. Na zasadnutí MsZ ju predložil prednosta MsÚ 

JUDr. Krajčo.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola vzatá na vedomie? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 
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3.  R ô z n e 

- VZN o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov  

   v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

Diskusia: 

Mgr. Vretenička  

- konštatoval, že nezostane na vyplatenie desiaty pre deti v hmotnej núdzi  

 

Ing. Pribilincová 

- zákon ináč neumožňuje 

 

prednosta 

- účinnosť by bola od 1. 10. 2008 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bolo schválené VZN o rozhodovaní o výške príspevku 

a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár s účinnosťou od 1. 10. 2008? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 

 

- dodatok č. 1 k VZN č. 2/2007, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie 

služieb na trhových miestach a trhový poriadok 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol schválený predložený dodatok? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 

 

- VZN o vylepovaní plagátov 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bolo schválené toto VZN? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 

 

- smernica primátora mesta o slobodnom prístupe k informáciám v podmienkach  

   samosprávy Mesta Poltár 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená smernica? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 
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- odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, vedenej na LV č. 1, C KN parc. č. 226/11 o výmere  

   53 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria v cene 150.- Sk/m2 pre Mgr. Andreu  

   Nociarovú, bytom Poltár, Nová 568/51 

Hlasovanie: Kto je za tento odpredaj? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 

 

-  odpredaj 1 - izbového bytu v k. ú. Poltár vedeného na LV č. 2074 na Ul. sklárskej C KN  

    parc. č. 2091, bytový dom č. 594, vchod č. 59 byt č. 54, 1. poschodie v podiele 1/1 a podiel  

    na spoločných priestoroch 33/3696 pre Jozefa Drobného, nar. 17. 1. 1955, bytom Poltár,  

    Sklárska 594/59 v cene 125.375.- Sk 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol odpredaný 1 – izbový byt podľa návrhu? 

- za                                                 11 proti                                        1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                 p. Sobota 

                                                                                                                 Ing. Ján Kubaliak                                

                                                                                                                  neprítomný 

 

-  uzavretie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve medzi Mestom Poltár a BILLOU REALITY   

    SLOVENSKO s. r. o. 

-  odpredaj časti nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, vedených na LV č. 1, C KN parc. č. 2106/3, E  

    KN parc. č. 1067, E KN parc. č. 1068, E KN parc. č. 1072/2 v cene 550.- Sk/m2 pre firmu  

    BILLA REALITY SLOVENSKO, s. r. o. Bajkalská 19/A, Bratislava - výmera bude  

    upresnená po vypracovaní porealizačného GP 

 

Diskusia: 

p. Sobota a p. Pajda 

- navrhli odpredaj nehnuteľnosti za 600.- Sk/m2 

Hlasovanie za predložené uznesenia s tým, že cena za odpredaj bude 600.- Sk: 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                                                                                                                                                    

                                                                                                                neprítomný 

 

-   a/ predloženie žiadosti o NFP Prioritná os 4: Odpadové hospodárstvo, operačný cieľ 4. 5.  

     Uzatváranie a rekultivácia skládok odpadov, kód výzvy: OPŽP-PO4-08-5 na realizáciu  

     projektu „Slaná Lehota - uzavretie a rekultivácia skládky odpadov“, ktorý je v súlade  

     s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

 

      b/ zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

      c/ spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt 

          z vlastných zdrojov 

 Hlasovanie za predložený návrh: 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                                                                                                                                                    

                                                                                                                neprítomný 



- 5 - 

 

U D E L E N I E  C E N Y  M E S T A 

Emilovi Horváthovi st. In Memoriam 

za aktivity, ako aj za celkový rozvoj kultúrneho a spoločenského diania 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Ján Kubaliak                                                                                                                                                                    

                                                                                                                neprítomný 

- správa z vykonanej kontroly:   

Školský klub detí - Základná škola Ul. školská Poltár šk. r. 2007/2008 

Učitelia ZŠ - Ul. školská vznik a čerpanie náhradného voľna šk. r. 2007/2008 

 

    Tieto správy predložila hlavná kontrolórka p. Iveta Lakotová. Sú vypracované písomne a 

poslancom boli zaslané domov. 

 

Diskusia: 

Mgr. Vretenička 

- mal dotaz, že keď majú v ŠKD úväzok od 11, 00 hod, do 15, 30 hod., či sú tam naozaj od 

11, 00 hod. Ďalej konštatoval, že ohľadom odstupného pre p. Dudášovú mal výmenu názorov 

s p. Dirbákovou a Koróniovou, pretože keď odchádzala p. Dudášová zo SZČ BLESK, už 

mala prácu a dostala ešte aj odstupné. 

 

p. Klembasová 

- chcela, aby prednosta MsÚ zistil do najbližšieho zasadnutia MsZ, či p. Dudášová mala nárok   

  na odstupné a či sme neporušili zákon a či je od 3. 9. zamestnaná  na pracovnú zmluvu.     

  Predložený podklad z kontroly je dôvod na odvolanie riaditeľky. 

 

Mgr. Vretenička 

- konštatoval, že ohľadom odstupného zrejme nebol porušený zákon 

 

prednosta 

- jedná sa o nespoluprácu s pani riaditeľkou, pretože skôr zamestnala p. Dudášovú, ako jej  

   skončil pracovný pomer 

 

Ing. Pribilincová 

-oboznámila prítomných so Zákonníkom práce platným od 1. 9. 2007 

 

MUDr. Baník 

- podklady na vykázané nadčasy sa dávali mesačne. Ako je možné, že čerpali viac, ako bolo  

   vykázané a vznikol tým rozdiel. 

 

Mgr. Vretenička 

- kto podpísal, že môže čerpať náhradné voľno 

 

p. Klembasová 

- kto vráti 76.000.- Sk 
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MVDr. Balog 

- mal dotaz, či musia byť 3 učiteľky v ŠKD 

 

Ing. Pribilincová 

- jedna učitelka je najviac na 30 detí 

 

hlavná kontrolórka 

- po ukončení prázdnin majú byť na nule a teraz ešte si môžu čerpať 150 hod. 

 

p. Skypalová 

- kto podpisuje ešte neodpracované náhradné voľno 

 

Mgr. Vretenička 

- mal dotaz, či aj fyzicky je toľko detí, ako je zapísaných 

 

Ing. Pribilincová 

- dochádzka je pomerne vysoká, sú doklady o vyplatení 

 

primátor 

- konštatoval, že je nesúlad medzi evidenciami a nevieme povedať, ktorá je správna 

 

p. Klembasová 

-pripravili školu o 76.000.- Sk. Navrhla riaditeľku odvolať a poveriť zastupovaním inú osobu. 

   

primátor 

- bolo našou povinnosťou oboznámiť s tým MsZ 

 

p. Sobota 

- nakoľko sú to závažné veci, navrhol, aby zriaďovateľ určil osobu, ktorá bude kontrolovať       

  dochádzku. Je rozhodnutý odvolať riaditeľku a dať nahradiť financie, ktoré boli neoprávnene      

  vyplatené. 

 

primátor 

- za dochádzku je zodpovedný riaditeľ. Je potrebné vykonávať takéto kontroly. 

 

prednosta 

- do opatrení treba dať zodpovednosť za dochádzku 

 

Ing. Kišák 

- je tu ešte iný návrh? Treba dať hlasovať o odvolaní. 

 

Hlasovanie: 

Na základe predloženej kontroly a na základe skutočností, ktoré boli zistené, na návrh 

poslancov, dávam hlasovať za odvolanie riaditeľky ZŠ Ul. školská p. Evy Dirbákovej 
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Kto je za? 

8 za                                           - proti                                3 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Gasperová                                                              Mgr. Jánošík, 

Klembasová                                                                                 Skypalová 

MVDr. Balog                                                                              Gavalec 

Mgr. Vretenička                                                                          2 neprítomní – Srnišová a                     

Pajda                                                                                            Ing. Kubaliak                       

Sobota 

Ing. Kišák 

MUDr. Baník 

 

Mgr. Jánošík 

- riaditeľka je volená školskou radou. Do konca júna školská rada nebola zvolaná. 

 

p. Gavalec 

- nepočuli sme druhú stranu 

 

p. Sobota 

- mala čas na opravu materiálov a keď vedela, že sa niečo deje, mala tu sedieť. 

 

D I S K U S I A: 

p. Klembasová 

- mala dotaz na primátora mesta, prečo sa nezúčatnil stretnutia s ministrom výstavby, keď ho  

   mal dohodnuté. Veď sa jedná o miliónové dotácie. 

 

primátor 

- 25.6.2008 nebolo dohodnuté stretnutie, išli s projektom na modernizáciu školy. 

 

p.Klembasová 

- konštatovala že 24.6.2008 povedal primátor, že ráno ide do Bratislavy. Priležitosť mal  

   využiť, lebo takýchto priležitostí je málo. 

- navrhla napísať do mestkých novín, prečo sa robí prestavba MsÚ 

- mala dotaz, dokedy budú odvážať plastové flaše Lučenčania a my máme linku. Platíme     

  predsa zamestnancov.Čo sa robí v tejto veci? 

- čo je s kanalizáciou, či  sa bude robiť aj na Podhorskej ulici. 

 

primátor 

- získali sme financie z enviromentálneho fondu. Mali sme jednanie s p. Solkovým. Zastalo to   

   len kvôli záhradám. Bude sa pokračovať, keď bude spracovaná projektová dokumentácia. 

 

p.Klembasová 

chcela vedieť: 

- kedy bude uskutočnená oprava strechy na kultúrnom dome 

- aká je situácia s kompostárňou 

- ako sa poriešila situácia na spoločnom stavebnom úrade 

- či o pridelení pozemkov v obchodnej zóne rozhodovala stavebná komisia 

- čo bude s Materskou škôlkou na Kanadskej ulici 
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p. Gavalec 

- vybudovanie kompostárne je povinné od 1.10.2010 

 

primátor 

- je pripravený projekt na kontajner.  Tam to bude zrieť a vytvorí sa biologicky rozložiteľný   

   odpad, ktorý sa bude využívať ako palivo do kotolne. 

 

p. Bahledová 

- stavebná komisia prejednávala prestavbu MŠ. Ing.Kubaliak vypracoval rozpočet. MsR   

  odporučila, aby sa vyjadril hygienik. Ten určil plochu na počet detí. 

 

p.Sobota 

- na MsR sme zistili zle vypočítané m2. Vrátili sme to späť na prepracovanie a čakáme na  

  opravu. 

 

MUDr. Baník 

- nechcem, aby vznikol dojem, že nechceme rekonštrukciu podporiť. Rozhodovali sme na  

   základe podkladov. 

  

p. Bahledová 

- nepočítalo sa s výmenou krovu 

 

p. Kojnoková, riaditeľka MŠ 

- keď od januára dostaneme dotáciu na ďalšie deti, je možnosť, aby Mesto nedotovalo zo  

  svojho. Ak v podkroví bude 40 m2, je povolená spáleň. 

 

MUDr. Gasperová 

- navrhla nadvihnúť krov, tým získame obrovskú plochu. Treba zvážiť. 

 

p. Skypalová 

- železničný prechod pri Brezničke je zlý 

- v okolí železničnej  stanice v Slanej Lehote sú porozhadzované smeti a narástla burina 

- navrhla vyhlasovať odvoz odpadu aj v tejto mestskej časti 

- majitelia áut v Slanej Lehote bránia v premávke tým, že parkujú na MK pred rodinnými   

  domami 

 

Ing. Kišák 

- treba osadiť dopravnú značku „Zákaz státia“ v obidvoch smeroch 

- konštatoval, že v NONO bolo pri rekonštrukcii MsÚ napísané iné číslo, ako sme   

  schvaľovali. Schvaľovali sme 4.500.000.- Sk. 

 

primátor 

- bude to pri zmene rozpočtu 

 

hlavná kontrolórka 

- na túto vec už upozorňovala. Nebolo to prejednané v ekonomickej komisii. 
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Mgr. Vretenička 

- je rozdiel 4.500.000.- Sk a 9.000.000.- Sk 

 

Ing. Kišák 

- či sa to má dostať ešte do rozpočtu r. 2008 

- čo ideme robiť s prípojkami na Ul. družby a obrancov mieru 

 

p. Bahledová 

- v septembri budeme pri rodinnom dome p. Leichera asfaltovať 

 

primátor 

- časť financií dá firma, ktorá kanalizáciu robila 

 

Ing. Kišák 

- nevie, kde zoberieme ešte 4.500.000.- Sk 

 

primátor 

- získali sme financie predajom majetku 

 

p. Juraj Kojnok, občan 

- v starej časti mesta sú MK v katastrofickom stave. Nám. pred KPÚ je celé zanesené, 

   občania tam darmo zametajú pred rodinnými domami. Rúry sa mali uskladniť inde. 

- Poltarica ohrozuje zdravie a majetok občanov 

- v MsPS sú horšie podmienky ako predtým. Je tam uskladnený materiál z bývalých IT. 

- prečo sa na predaj plechov z búracích prác  /drevenica za ZŠ/ neurčila cena 

- v Domove dôchodcov sú vysoké mesačné platby 

 

MUDr. Gasperová 

- mala dotaz, či MsPS kosí trávu aj pred bytovkou č. 594, pretože pred niektorými vchodmi  

   nie je pokosené  

- ďalej navrhla pokosiť na Ul. Kvetnej, slobody, partizánskej a pionierskej 

 

Ing. Kišák 

- čo zamýšľame s MsPS 

 

primátor 

- MsPS okrem hlavnej činnosti, ktorú musí zabezpečovať, musí aj podnikať. Potom nedokáže  

   v takej miere zabezpečiť hlavnú činnosť pre Mesto. Musíme preto vymyslieť takú formu,  

   aby nemuseli podnikať a nebrzdili činnosť. 

 

p. Slaniniak 

- úlohy z mestskej rady a zastupiteľstva sú prvoradé. Na vykrytie strát napr. z kúpaliska   

   musíme podnikať. Ak dva roky za sebou vykážeme stratu, Mesto ako zriaďovateľ musí  

   MsPS zrušiť. 

 

p. Pajda 

- mal dotaz ohľadom rekonštrukcie kotolne 
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primátor 

- na budúci mesiac bude vypísaná výzva 

 

p. Repa 

- na budove múzea treba zverejniť na koho sa kontaktovať, keď chceme navštíviť múzeum 

- vo vchode do pivnice je smetisko 

- treba opraviť fontánu v parčíku 

- v zábavnom štvorci je neporiadok 

- či platí za prenájom verejného priestranstva zmrzlinár 

 

sl. Nociarová 

- na Ul. jarmočnej ukončujú dostavbu rodinného domu. Nie je však funkčná čistička  

  odpadových vôd. 

 

p. Bahledová 

- objednali sme firmu z Banskej Bystrice. Technik má prísť vymeniť čerpadlo. 

 

p. Kojnok 

- kto má na starosti ČOV 

 

prednosta 

- MsPS 

 

p. Slaniniak 

- musia byť na to špeciálne vyškolení ľudia 

 

p. Skypalová 

- treba dať pretlačiť vodárom a netreba kupovať čerpadlo, keď bude hotová kanalizácia do  

   konca roka. 

 

p. Kojnok 

- treba sa celkove zamyslieť nad PD kanalizácie 

 

U Z N E S E N I E č. 4/2008 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 28. 8. 2008 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O: 

I..  B E R I E  N A  V E D O M I E 

1. prehodnotenie VZN mesta, ich úpravu a prípadné návrhy na doplnenie 

2. správu z vykonanej kontroly:   

Školský klub detí - Základná škola Ul. školská Poltár šk. r. 2007/2008 

Učitelia ZŠ - Ul. školská vznik a čerpanie náhradného voľna šk. r. 2007/2008 

 

II.  S C H V A Ľ U J E 

A/ 

l. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, vedenej na LV č. 1, C KN parc. č. 226/11 o výmere 
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    53 m2 kultúry zastavané plochy a nádvoria v cene 150.- Sk/m2 pre Mgr. Andreu  

    Nociarovú, bytom Poltár, Nová 568/51 

3. uzavretie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve medzi Mestom Poltár a BILLOU REALITY   

    SLOVENSKO s. r. o. 

4. odpredaj časti nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, vedených na LV č. 1, C KN parc. č. 2106/3, E  

    KN parc. č. 1067, E KN parc. č. 1068, E KN parc. č. 1072/2 v cene 600.- Sk/m2 pre firmu  

    BILLA REALITY SLOVENSKO, s. r. o. Bajkalská 19/A, Bratislava - výmera bude  

    upresnená po vypracovaní porealizačného GP 

5. a/ predloženie žiadosti o NFP Prioritná os 4: Odpadové hospodárstvo, operačný cieľ 4. 5.  

     Uzatváranie a rekultivácia skládok odpadov, kód výzvy: OPŽP-PO4-08-5 na realizáciu  

     projektu „Slaná Lehota - uzavretie a rekultivácia skládky odpadov“, ktorý je v súlade  

     s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta 

 

      b/ zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

      c/ spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt 

          z vlastných zdrojov 

6. smernicu primátora mesta o slobodnom prístupe k informáciám v podmienkach  

    samosprávy Mesta Poltár 

7. na základe zistených skutočností návrh na odvolanie riaditeľky Mgr. Evy Dirbákovej, ZŠ,  

    Ul. školská  

 

B/ 

1. VZN o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov  

     v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

2. dodatok č. 1 k VZN č. 2/2007, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb  

     na trhových miestach a trhový poriadok 

3.  VZN o vylepovaní plagátov 

 

III.  N E S C H V A Ľ U J E 

1. odpredaj 1 - izbového bytu v k. ú. Poltár vedeného na LV č. 2074 na Ul. sklárskej C KN  

    parc. č. 2091, bytový dom č. 594, vchod č. 59 byt č. 54, 1. poschodie v podiele 1/1 a podiel  

    na spoločných priestoroch 33/3696 pre Jozefa Drobného, nar. 17. 1. 1955, bytom Poltár,  

    Sklárska 594/59 v cene 125.375.- Sk 

 

 

IV.  U D E Ľ U J E 

1. C E N U  M E S T A Poltár 

Emilovi Horváthovi st. In Memoriam 

za aktivity, ako aj za celkový rozvoj kultúrneho a spoločenského diania 

 

 

V.  D O P O R U Č U J E 

1. primátorovi mesta, aby poveril zastupovaním riaditeľky v ZŠ, Ul. Školská inú osobu 

 

     Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 
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Ing. Pavel  R O N Č Á K                                     JUDr. František  K R A J Č O 

        primátor                                                                  prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

MUDr. Jana  G A S P E R O V Á                                  Karol  P A J D A 

             I. overovateľ                                                      II. Overovateľ 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 

                vedúca správneho oddelenia 

 


